
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 11. září 2023 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 9:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. 
Filip Grygar, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. 
Pavel Panoch, Ph.D., doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, 
Ing. Zuzana Gojná 
 
Omluveni: 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. 
 
Hosté:  
doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D., prof. Ing. 
Petr Hájek, Ph.D., doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D., PhDr. Lívia Šavelková, Ph.D., Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., 
prof. Ing. Antonín Kavička, PhD., prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0021/23 

 

Program jednání: 

 
1. Zahájení. 
2. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu Dopravní 

stavby Dopravní fakulty Jana Pernera. 
3. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu 

Dopravní stavby Dopravní fakulty Jana Pernera. 
4. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ doktorského studijního programu Elektrotechnika 

a informatika a jeho anglického ekvivalentu Electrical Engineering and Informatics Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 

5. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za první polovinu roku 2023. 
6. Revize implementace kontroly studia v doktorských studijních programech akreditovaných 

s kreditovým systémem (FEI a FES UPCE). 
7. Koncepce doktorské školy na UPCE. 
8. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ doktorského studijního programu Filosofie a jeho 

anglického ekvivalentu Philosophy Fakulty filozofické. 
9. Návrh úpravy Jednacího řádu RVH UPCE. 
10. Návrh nového složení odborných komisí RVH UPCE, nastavení činnosti odborných komisí RVH UPCE. 
11. Různé. 
12. Závěr. 
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1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH a seznámila je s programem jednání. Dále informovala 
o omluvení dvou členů RVH z dnešního jednání a požádala přítomné členy o souhlas s účastí 
doc. Doležela, prorektora pro vědu a tvůrčí činnost, a Ing. Hábové, referentky pro kvalitu, na dnešním 
jednání. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu Dopravní 
stavby Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Dopravní fakulty Jana Pernera, děkana, 
doc. Švadlenku, garanta studijního programu Dopravní stavby, doc. Culka a zpravodaje technické 
odborné komise, prof. Hájka. Děkan fakulty seznámil přítomné s důvody nahrazení stávajícího 
akademicky zaměřeného studijního programu programem profesně zaměřeným. Doc. Culek 
charakterizoval základní strukturu studijních plánů a přiblížil systém odborných praxí.  

K jednání se připojil Ing. Fišera (9:14) 
Zpravodaj technické odborné komise, prof. Hájek, přednesl stručně hlavní body všech posudků a svého 
závěrečného stanoviska. Stanovisko odborné komise přednesla za nepřítomného předsedu, 
prof. Kalendu, prof. Molková. Komise doporučila udělit akreditaci na šest let s kontrolní zprávou 
po třech letech uskutečňování. 
Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Dopravní fakulty Jana Pernera a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Dušek, prof. Čapek, prof. Fusek, 
dr. Bělina. Diskutovány byly míra zapojení externistů do výuky, obsah spolupráce s partnerskými 
firmami, zajištění logistiky studentů na praxi a důvody pro nastavení delší standardní doby studia. 

K jednání se připojil doc. Soušek (9:26) 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, ve které byly diskutovány důvody pro udělení kontrolní 
zprávy. Vzhledem k udělení akreditace na zkrácenou dobu a k faktu, že dle vnitřní legislativy bude 
studijní program komplexně hodnocen po čtyřech letech uskutečňování, se RVH rozhodla kontrolní 
zprávu nepožadovat.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 11. září 2023, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 12. června 2023, 
číslo DFJP/2023/181/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Dopravní 
stavby se standardní dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému 
ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Doprava, pro uskutečňování 
Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity Pardubice, a to na dobu 6 let, tedy do 11. září 2029. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu 

Dopravní stavby Dopravní fakulty Jana Pernera. 

Prof. Molková přizvala k jednání RVH zástupce Dopravní fakulty Jana Pernera, děkana, doc. Švadlenku, 
garanta studijního programu Dopravní stavby, doc. Culka a zpravodaje technické odborné komise, 
prof. Hájka. Zástupci fakulty stručně charakterizovali studijní program.  
Zpravodaj technické odborné komise, prof. Hájek, přednesl své závěrečné stanovisko, prof. Molková 
seznámila přítomné se stanoviskem technické odborné komise. Komise doporučila udělit akreditaci 
na šest let s kontrolní zprávou po třech letech uskutečňování. 
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Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Dopravní fakulty Jana Pernera a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
V uzavřené diskusi byl diskutován návrh na udělení kontrolní zprávy. Vzhledem k udělení akreditace 
na zkrácenou dobu a k faktu, že dle vnitřní legislativy bude studijní program komplexně hodnocen 
po čtyřech letech uskutečňování, se RVH rozhodla kontrolní zprávu nepožadovat.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 11. září 2023, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 

Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 

o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 13. června 2023, 

číslo DFJP/2023/182/1, takto: 

Uděluje se vnitřní akreditace navazujícímu magisterskému profesně zaměřenému studijnímu programu 

Dopravní stavby se standardní dobou studia 1,5 roku, formou studia prezenční a kombinovanou, 

zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 

zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Doprava, 

pro uskutečňování Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity Pardubice, a to na dobu 6 let, tedy 

do 11. září 2029. 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

4. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ doktorského studijního programu Elektrotechnika 

a informatika a jeho anglického ekvivalentu Electrical Engineering and Informatics Fakulty 

elektrotechniky a informatiky. 

Prof. Molková představila přítomným členům žádost Fakulty elektrotechniky a informatiky 
o prodloužení akreditace NAÚ doktorského studijního programu Elektrotechnika a informatika 
a anglického ekvivalentu Electrical Engineering and Informatics. Žádost byla posouzena technickou 
odbornou komisí. prof. Molková přizvala k jednání prof. Hájka, který zmiňovanou žádost posuzoval, 
a požádala ho o přednesení závěrů posuzovatele a stanoviska odborné komise (za omluveného 
prof. Kalendu). Odborná komise požaduje formální úpravy.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Doc. Dušek informoval, že fakulta je připravena žádosti upravit 
dle požadavků odborné komise, resp. RVH. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty elektrotechniky 
a informatiky podat žádost o prodloužení akreditace doktorského studijního programu Elektrotechnika 
a informatika, č. FEI/2023/183/1, a jeho anglického ekvivalentu Electrical Engineering and Informatics, 
č. FEI/2023/184/1, a doporučuje rektorovi, po provedení formálních úprav, předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za první polovinu roku 2023. 
Prof. Molková připomněla přítomným nastavení procesu vnitřního hodnocení kvality studijních 
programů na UPCE a seznámila přítomné s plánem projednání závěrů hodnocení za první polovinu roku 
2023. V roce 2023 byly zatím hodnoceny tři studijní programy.  
5.1 Sociální a kulturní antropologie (FF/2018/75/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zpravodaje humanitní odborné komise RVH pro navazující 
magisterský akademicky zaměřený studijní program Sociální a kulturní antropologie, dr. Kupku, 
a zástupce Fakulty filozofické – děkana, doc. Kubeše, a zástupkyni garanta studijního programu, 
dr. Šavelkovou. Prof. Molková stručně shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu, 
dr. Kupka seznámil přítomné s hlavními body své zprávy. Doc. Kubeš přednesl vyjádření 
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za management fakulty, jeho vyjádření doplnila dr. Šavelková za pracoviště realizující studijní program. 
Zástupci fakulty zdůraznili především unikátnost tohoto oboru, který je jediným obdobným oborem 
v ČR.  
Předsedkyně humanitní odborné komise, prof. Lenderová, přednesla hodnotící stanovisko odborné 
komise. Odborná komise doporučuje v budoucnosti požádat o prodloužení platnosti akreditace 
studijního programu. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutována byla především problematika tvůrčí činnosti a 
nízkého hodnocení filmových výstupů, obtížná zařaditelnost filmových výstupů s vědeckým 
potenciálem do registrů  RIV i RUV, problematika kritérií habilitačních řízení a výsledky studentských 
hodnocení.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Sociální a kulturní antropologie Fakulty 
filozofické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5.2 Informační technologie (FEI/2018/60/1) 
K jednání byli přizvání zástupci Fakulty elektrotechniky a informatiky – děkan, dr. Němec, garant 
studijního programu Informační technologie, prof. Kavička, a zpravodaj technické odborné komise, 
doc. Culek. Prof. Molková stručně shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu 
a požádala zpravodaje, doc. Culka, o přednesení jeho stanoviska. Prof. Molková, náhradou 
za omluveného prof. Kalendu, seznámila přítomné se závěrečným stanoviskem technické odborné 
komise. O vyjádření byl požádán garant studijního programu, prof. Kavička, který především reagoval 
na připomínky odborné komise. Stanovisko managementu fakulty k závěrům hodnocení přednesl 
děkan fakulty, dr. Němec. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na personální zabezpečení 
tohoto studijního programu a posun v této oblasti od doby udělení akreditace. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5.3 Komunikační technika (FEI/2019/122/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH prof. Mikuláška, zpravodaje technické odborné komise RVH 
pro bakalářský akademicky zaměřený studijní program Komunikační technika, a zástupce Fakulty 
elektrotechniky a informatiky – děkana a garanta studijního programu, dr. Němce. Prof. Molková 
stručně shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního programu a požádala zpravodaje, prof. 
Mikuláška, o přednesení jeho zprávy. Prof. Mikulášek upozornil, že z důvodu absence absolventů byl 
tento studijní program hodnocen pouze interním hodnotitelem. Dr. Němec ve svém vyjádření 
definoval hlavní problém realizace tohoto studijního programu, kterým je personální zabezpečení. 
Prof. Molková přednesla stanovisko technické odborné komise, která doporučuje v budoucnosti 
požádat o prodloužení akreditace akademicky zaměřeného studijního programu a předložení kontrolní 
zprávy. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
Diskutována byla především problematika počtu studentů a poměru mezi přijatými a zapsanými 
studenty. 
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K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, která byla zaměřena na znění závěrečného stanoviska RVH. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Komunikační technika Fakulty elektrotechniky 
a informatiky. Rada pro vnitřní hodnocení doporučuje věnovat zvýšenou pozornost tvůrčí činnosti 
akademických pracovníků zajišťujících studijní program. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Revize implementace kontroly studia v doktorských studijních programech akreditovaných 
s kreditovým systémem (FEI a FES UPCE). 
Prof. Čapek přiblížil přítomným členům pravidla implementace kreditového systému v doktorských 
studijních programech UPCE, která stanovuje Studijní a zkušební řád UPCE (dále jen „SaZŘ). Prof. Čapek 
dále informoval, že novelou SaZŘ byla zrušena podmínka ročního zisku 40 kreditů pro studenty 
doktorských studijních programů, kteří již absolvovali v daném studiu státní doktorskou zkoušku. 
Následnou kontrolou bylo zjištěno dlouhodobé nedodržování podmínky zisku 40 kreditů za akademický 
rok u studentů doktorských studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Čapek na jednání přivítal prof. Stejskala, děkana Fakulty ekonomicko-správní, a Dr. Němce, 
děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky. Kreditový systém v doktorském studiu je na UPCE 
používán pouze na těchto dvou fakultách. Prof. Čapek požádal přítomné děkany o vyjádření 
k projednávané problematice. 
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse, do které se zapojili všichni členové RVH a oba přítomní 
děkani. Za závěr diskuse lze považovat skutečnost, že děkan FES, prof. Stejskal, v tomto směru přislíbil 
zjednání nápravy. 
V uzavřené diskusi byly projednány nutné nápravné kroky a návrh usnesení. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala zjištěný dlouhodobý nesoulad 
implementace kreditového systému v doktorských studijních programech Fakulty ekonomicko-správní 
s ustanovením Studijního a zkušebního řádu UPCE. Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
považuje uvedenou skutečnost za pochybení a ukládá fakultě splnit nápravné opatření. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Koncepce doktorské školy na UPCE. 

Prof. Molková požádala přítomného hosta, doc. Doležela, o představení konceptu doktorské školy, 
který bude pilotně zaváděn od akademického roku 2023/2024. Doc. Doležel seznámil přítomné s vizí 
doktorské školy, která by měla novým studentům doktorských studijních programů poskytnout 
základní podporu při jejich akademických a tvůrčích činnostech. Pro zajištění funkčnosti celé koncepce 
bude do budoucna nutné implementovat doktorskou školu do studijních plánu doktorských studijních 
programů na UPCE, aby se stala pro doktorandy povinnou součástí studia. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Grygar, prof. Lenderová, prof. Fusek, 
prof. Molková. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7: 
Rada pro vnitřní hodnocení UPCE doporučuje implementaci doktorské školy do doktorských studijních 
programů UPCE. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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8. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ doktorského studijního programu Filosofie a jeho 
anglického ekvivalentu Philosophy Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila členům RVH žádost Fakulty filozofické o prodloužení akreditace doktorského 
studijního programu Filosofie a anglického studijního programu Philosophy. Prof. Molková požádala 
předsedkyni humanitní odborné komise, která předloženou žádost posuzovala, o přednesení hlavních 
bodů interního posudku a závěrečného stanoviska odborné komise. Prof. Lenderová seznámila 
přítomné s navrhovanými formálními změnami žádosti., na kterých se odborná komise shodla.  
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o prodloužení akreditace doktorského studijního programu Filosofie, č. FF/2023/186/1, a jeho 
anglického ekvivalentu Philosophy, č. FF/2023/187/1, a doporučuje rektorovi, po provedení formálních 
úprav, předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Návrh úpravy Jednacího řádu RVH UPCE. 
Prof. Čapek představil a odůvodnil návrh na změnu Jednacího řádu RVH, která souvisí s doporučením 
Národního akreditačního úřadu pro vysoké školy, aby jejich funkcionáři nezasahovali do akreditačních 
a hodnotících procesů. V návrhu úpravy jednacího řádu je řešena neslučitelnost působení funkcionářů 
na úrovni univerzity a fakulty s funkcí člena RVH. Jelikož v prostředí UPCE jsou hlavními výkonnými 
orgány pro akreditace a hodnocení odborné komise RVH, byly navrženy další úpravy, kromě omezení 
funkcí, které nejsou slučitelné s členstvím v odborných komisích také určení délky funkčního období 
členů odborných komisí, nově bude členství omezeno na šest let. Pro příští jednání bude ve spolupráci 
s právním oddělením UPCE připravena finální verze Jednacího řádu RVH. 
Projednávání tohoto bodu bylo do říjnového zasedání RVH přerušeno. 
 
10. Návrh nového složení odborných komisí RVH UPCE, nastavení činnosti odborných komisí RVH 
UPCE. 
Prof. Čapek informoval, že v souvislosti s chystanou změnou Jednacího řádu RVH byli osloveni děkani 
fakult s prosbou o navržení nových členů odborných komisí. Proběhla diskuse členů RVH k nově 
navrženým členům odborných komisí. Prof. Čapek vysvětlil, že záměrem je změny ve složení odborných 
komisí realizovat ve dvou krocích, rozšířením současných odborných komisí o nově schválené členy 
a po projednání novely Jednacího řádu RVH pak ustanovením odborných komisí dle nových pravidel. 
Rozšíření současných odborných komisí o nové členy bude projednáno na následujícím zasedání RVH. 
Projednávání tohoto bodu bylo do říjnového zasedání RVH přerušeno. 
 
11. Různé. 
Prof. Čapek informoval o provedené kontrole délky studia absolventů doktorských studijních programů 
UPCE, která proběhla na základě výzvy Národního akreditačního úřadu k podání vysvětlení 
nestandardně krátké doby studia absolventa doktorského studijního programu UPCE. Kontrola ukázala 
na další dva případy, kdy student doktorského studijního programu studium úspěšně ukončil za dobu 
výrazně kratší než standardní. Všechny případy byly konzultovány s vedením příslušných fakult a nebyly 
shledány pochybnosti. 
Prof. Molková představila přítomným metodický materiál NAÚ k profesním studijním programům, 
který je nově k dispozici na webových stránkách NAÚ. 
Prof. Molková informovala přítomné o konferenci Dny vzdělávací činnosti, které každoročně pořádá 
Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy. Prezentace z této konference budou dostupné 
na webových stránkách ministerstva. Dále informovala o konferenci Digitální transformace univerzit, 
která se konala v prostorech Univerzity Pardubice 5. a 6. září 2023. Prezentace z této akce jsou 
dostupné v podkladech k zářijovému jednání RVH – k bodu Různé.  

https://www.nauvs.cz/attachments/article/171/Zasady_profesni_programy_230615.pdf
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/dny-vzdelavaci-cinnosti-2023
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Členové RVH diskutovali podnět Dr. Běliny směřující k informacím o výsledku projednání akreditačních 
žádostí zasílaných na NAÚ. Členové RVH se dohodli, že tajemnice RVH bude pravidelně, v rámci 
zasedání RVH, informovat o schválení/neschválení akreditačních žádostí zasílaných na NAÚ. 
 
 
11. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 

 
  

 
 

Pardubice dne 11. září 2023 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 
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